
Deltagere:  

Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft (afbud) Julija Malickina, Stine Knudsen 
(afbud) Nanna Jochumsen (orlov) Nicolai Kristensen, Michael Koch (afbud) Daniella Althoff (afbud) 
Maja Simoni Gottliebsen (afbud)  

Eksterne: Thea Graabæk Knudsen (Solvang bib.) Vigdis Björk Finnsdóttir (afbud Flere børn i 
Fællesskaber)  

Medarbejdervalgte: Anja Maria Schmelling (afbud) og Anders Andersen  

Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Nicolai Ulnits (KKFO spec.) Snezana Letic (KKFO) og 
Gitte Bro Kastrup  

SB-møde på Dyvekeskolen  

Ref. tirsdag d. 22. oktober 2024 i personalerummet – Dyvekeskolen.  

1.Godkendelse af dagsorden 

2.Godkendelse af referat fra sidste møde  

3. Skolens strategiske program 2024 – 2027  

Skolen har udarbejdet et nyt strategisk program som løber over de kommende tre år. Skolen 
fremlagde programmet, som er et dynamisk dokument som løbende justeres alt efter 
omstændighederne.  

4. Dialog om den kommende ferieplan 2025 – 2026  

Vi skal komme med et forslag til en ændret ferieplan. Sidste skoledag vil være d. 23/12 2025 og 
første skoledag vil være den 5/1.  

a) 22/12 – 1/1 2024  
b) 20/12 – 1/12 og 15/5 2026  
c) 30/3 og 31/3 – påskeferien  

5. Mangfoldige børnefællesskaber, ny politisk retning i København  

Der har i en årrække været en støt stigning i andelen af børn, der har behov for støtte og derfor har 
deres hverdag i specialtilbud i dagtilbud og skoler. 5,6 % Det betyder, at de ikke er inkluderet i de 
brede, almene fællesskaber, og det derfor også kan være svært at finde vej ind i 
ungdomsuddannelse og job bagefter. Hvis den udvikling skal vendes, skal der ske en forandring af 
de almene dagtilbud og skoler, så de arbejder med mere mangfoldige børnefællesskaber og har en 
pædagogik og didaktik, der matcher en ændret børnegruppe. Der skal kunne sættes tidligere ind, så 
børn og unge kan få hjælp og støtte uden at skulle segregeres. Der er gode erfaringer og forskning at 



bygge på, men det kalder på en kulturforandring og forståelse af, at inklusion ikke handler om nogle 
børn, men om alle børn. 

- Bedre overgange mellem dagtilbud og skole  
- Kompetenceudvikling i dagtilbud og skoler  
- Mere tid til faglig sparring, forberedelse og forældredialog til skolerne  
- Mere ledelseskraft til skolerne 
- Styrket indsats for skoler, der har udfordringer med det inkluderende fællesskab 

(handleplan)  
- Styring af visitationen til specialtilbud  
- Bedre forældrekommunikation  
- Øget co-teaching 

6. Orientering om LAR – anlæg  

Arbejdet omkring LAR er igangsat og de første overgange er etableret.  

7.Orientering om fælles skolebestyrelsesmøde 20.nov. på Skolen på Islands Brygge  

Handler om Mangfoldige børnefælleskaber og Gitte Lohse som er direktør, kommer om 
præsenterer tanker bagved.  

Det er på skolen på Islands Brygge og program kommer senere. Det er fra 17.00 – 20.00.  

Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

Personalesituationen  

- Ingen meddelser  

Nyt fra elevrådet  

- Elevrådsdag i område Amager med alle elevråd på mandag. Vi skal besøge en 
genbrugsstation.  

- Skolefest for alle børn i feb. 2025 

Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  

- Ingen meddelser 

KKFO  

- Der er ansat 3 nye pædagoger.  
- Børnemiljø undersøgelse den kommende tid. Hvor alle børn bliver interviewet  
- Der var 50 børn i løbet af efterårsferien efter vi er samlet på en matrikel.  

KKFO spec. kat. 1  



- Skal i gang med børnemiljøvurdering. Derefter pædagogisk tilsyn i den kommende tid.  
- Havde håbet at kunne ansatte en ny medarbejder, men på grund af økonomien så har der 

ikke været mulighed for yderligere ansættelse. Men vi må se hvad fremtiden bringer.  
- Det er 60 indmeldte børn i KKFO.  

Eksterne  

- Solvang bib er snart færdigt og åbner op igen d. 4/11.  Der er en lille reception den dato.  
- Der er indvielse 30/1 2025.  

Meddelelser fra udvalg  

Trafik/byggeudvalg: Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange 
Kontaktperson til KKFO: Nicolai Christensen 
Kontaktperson til special kat. 1: Julija Malickina og kat. 3: Maja Simoni Gottliebsen.  
Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine Knudsen, Gitte Kastrup og Maja Simoni 
Gottliebsen.  
Arbejdsgruppe ” Hvad er Dyvekeskolen for en skole? ” Tine Strange og Marck Tønnesen  

8.Eventuelt  

Ingen meddelser  

Næste møde:  

1. 20/11  
2. 21/1  
3. 27/3  
4. 30/4  
5. 19/6  

 

 


